
 

                                                                                                
 
 
VERSLAG Algemene Raadscommissie van 10 november 2009 
  
 

Agendapunt A 1: Opening                                                                                                             
 
Aanwezig 
Commissieleden: 
Mw. Kindt, Korver (PvdA), 
Ooijevaar, Apeldoorn (CDA), 
mw. Luttik-Swart, Haring (GB), 
Houtenbos (VVD), Hietbrink 
(GL), mw. De Ruiter, Snijder 
(D66), Maarsse, Hogendoorn 
(BOBbes)   
Voorzitter: mw. Diels 

Collegeleden: 
Mw.  Trap, Mesu  

Commissiegriffier: 
De Vries 

 

Agendapunt A 2: Algemeen Spreekrecht                                                                                                       
 
Aanwezig 
Commissieleden: 
Mw. Kindt, Korver (PvdA), 
Ooijevaar, Apeldoorn (CDA), 
mw. Luttik-Swart, Haring (GB), 
Houtenbos (VVD), Hietbrink 
(GL), mw. De Ruiter, Snijder 
(D66), Maarsse, Hogendoorn 
(BOBbes)   
Voorzitter: mw. Diels 

Collegeleden: 
Mw.  Trap, Mesu  

Commissiegriffier: 
De Vries 

 
Spreekrecht 
Er is geen gebruik gemaakt van het Algemeen Spreekrecht.  
Van het spreekrecht bij agendapunten heeft Mevrouw Heere gebruik gemaakt. Zij heeft 
ingesproken bij agendapunt A7: Jaarrond exploitatie strandpaviljoens. 
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Agendapunt A 3: Overige onderwerpen 1

1 Verslag voorgaande ARC, lijst ingekomen stukken, mededelingen college en overige aanwezigen 
 
Aanwezig 
Commissieleden: 
Mw. Kindt, Korver (PvdA), 
Ooijevaar, Apeldoorn (CDA), 
mw. Luttik-Swart, Haring (GB), 
Houtenbos (VVD), Hietbrink 
(GL), mw. De Ruiter, Snijder 
(D66), Maarsse, Hogendoorn 
(BOBbes)   
Voorzitter: mw. Diels 

Collegeleden: 
Mw.  Trap, Mesu  

Commissiegriffier: 
De Vries 

 
Voorgenomen besluit 
A: Vaststellen verslag Algemene Raadscommissie d.d. 13 oktober 2009 
B: Vaststellen toezeggingenlijst t/m 29 oktober 2009 
C: Kennisnemen van lijst ingekomen stukken 
D: Kennisnemen van mededelingen uit het college 
E: Kennsnemen van vragen of opmerkingen commissieleden 
 
Opmerkingen2 

A. Het verslag van de Algemene Raadscommissie van 13 oktober 2009 is ongewijzigd 
vastgesteld. 

B. De toezeggingenlijst is gewijzigd vastgesteld. De toezeggingen 09/32, 09/33, 09/46, 09/48, 
09/49, 09/51, 09/52, 09/54, financieel staatje (ongenummerd), zijn afgevoerd. 

C. De lijst ingekomen stukken is voor kennisgeving aangenomen. 
D. Vanuit het college zijn de volgende mededelingen gedaan: 
• Wethouder Mesu meldt, dat de stijging van het aantal bijstandscliënten door de kredietcrisis  

meevalt. Verder wordt gemeld, dat alle minima een brief zullen ontvangen of zij in 
aanmerking willen komen voor een energiebox. De gemeentelijke taakstelling huisvesting 
reguliere statushouders en pardonners is gerealiseerd. In regionaal verband vindt 
verevening plaats. 

E. Door de commissieleden zijn de volgende vragen gesteld: 
• De heer Korver (PvdA) heeft vragen gesteld over de voortgang kinderdagverblijf 

Pompelientje. Wethouder Mesu meldt dat er een negatief advies is uitgebracht door de 
commissie bezwaarschriften. Er wordt nog naar oplossingen gezocht. 

• Mevrouw De Ruiter (D66) heeft vragen gesteld over de vestiging van Hema in een onlangs 
gesloten postkantoor.                                                                                                    
Wethouder Mesu meldt, dat daar alleen kleinschalige horeca of detailhandel mogelijk is. 
Een Hema behoort niet tot deze categorieën. 

• Mevrouw Luttik-Swart (Gemeentebelangen BES) vraagt naar de toegezegde folder over 
inzicht in kosten en procedures bouwaanvragen, op welke termijn de organisatorische 
aanbevelingen in de managementrapportage GBA worden uitgevoerd, of de 
wijkverenigingen betrokken zijn geweest bij de afsluiting van de Eeuwigelaan, en of er kaart 
is van het kapplan bij Kranenburg.                                                                                  
Wethouder Trap meldt, dat er een kapvergunning is aangevraagd en verleend bij 
Kranenburg, maar dat er nog geen bomen worden gekapt. De aanbevelingen uit de 
managementrapportage worden direct uitgevoerd. Wethouder Mesu doet navraag over de 
toegezegde folder. Er is geen overleg geweest met de wijkvereningen over de afsluiting van 
de Eeuwigelaan. Wel hebben alle bewoners een brief ontvangen over de afsluiting.   

2. Stemming, toezeggingen en opmerkingen 

                                                 
1  
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Agendapunt A 4: Voorstel betreft het vaststellen van wijzigingen in de 
Gemeenschappelijke Regeling Werkvoorzieningschap Noord-Kennemerland 
 
Aanwezig 
Commissieleden: 
Mw. Kindt, Korver (PvdA), 
Ooijevaar, Apeldoorn (CDA), 
mw. Luttik-Swart, Haring (GB), 
Houtenbos (VVD), Hietbrink 
(GL), mw. De Ruiter, Snijder 
(D66), Maarsse, Hogendoorn 
(BOBbes)   
Voorzitter: mw. Diels 

Collegeleden: 
Mw.  Trap, Mesu  

Commissiegriffier: 
De Vries 

 
Voorgenomen besluit 
• Het vaststellen van de gewijzigde Gemeenschappelijke Regeling Werkvoorzieningschap 

Noord-Kennemerland 
 
Afhandeling in de Algemene Raadscommissie 
Naar de Raad d.d.: 24 november 2009  Hamerstuk  
 
Opmerkingen2 

In het raadsvoorstel wordt verwezen naar de wijzigingen van de Gemeenschappelijke 
Regeling. Het stuk met deze wijzigingen zat niet bij de (papieren) stukken en werd gemist. 
2. Stemming, toezeggingen en opmerkingen 
 

Agendapunt A 5: Voorstel betreft het instemmen met de Jaarrekening 2008, de 
begrotingswijziging 2009, de begroting 2010 van de GGD Hollands Noorden en verhoging 
van de gemeentelijke bijdrage per inwoner. 
 
Aanwezig 
Commissieleden: 
Mw. Kindt, Korver (PvdA), 
Ooijevaar, Apeldoorn (CDA), 
mw. Luttik-Swart, Haring (GB), 
Houtenbos (VVD), Hietbrink 
(GL), mw. De Ruiter, Snijder 
(D66), Maarsse, Hogendoorn 
(BOBbes)   
Voorzitter: mw. Diels 

Collegeleden: 
Mw.  Trap, Mesu  

Commissiegriffier: 
De Vries 

 
Voorgenomen besluit 
• Jaarrekening 2008 GGD Hollands Noorden vaststellen. 
• Begrotingswijziging 2009 GGD Hollands Noorden vaststellen en dus instemmen met een 

verhoging van de gemeentelijke bijdrage van € 1,26 per inwoner voor 2009. 
• Begroting 2010 GGD Hollands Noorden vaststellen en daarmee met een verhoging van de 

gemeentelijke bijdrage van € 1,26 per inwoner. 
 
Afhandeling in de Algemene Raadscommissie 
Naar de Raad d.d.: 24 november 2009   Bespreekstuk 
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Opmerkingen2 

De commissie heeft er moeite mee dat door de GGD voetstoots wordt aangenomen dat 
gemeenten wel zullen instemmen met de noodzakelijke verhogingen. De commissie verwacht 
van de GGD een reeëlere prognose (begroting) en denkt ook aan een kerntakendiscussie over 
de GGD in gemeenschappelijk verband. Er is onduidelijkheid over de verhoging van de 
gemeentelijke bijdrage per inwoner in 2009 en 2010 zoals genoemd in het raadsbesluit.   
De griffier legt uit dat dit een begroting is voor een Gemeenschappelijke Regeling (GR) die 
wordt vastgesteld door het algemeen bestuur van de gemeenschappelijke regeling en niet door 
de raad. De raad kan instemmen met en zienswijzen indienen tegen de begroting. Via de 
portefeuillehouder (vertegenwoordigd in het bestuur van de GR) kunnen deze worden 
ingebracht in de vergadering van het algemeen bestuur waarin de begroting(en) worden 
vastgesteld. Bezien wordt of het raadsbesluit verduidelijkt kan worden. 
 
T  Wethouder Trap gaat na hoeveel medewerkers er werkzaam zijn bij de GGD, en of de 
meerkosten van de aangekondigde vaccinatie tegen de Mexicaanse griep kunnen worden 
meegenomen in de begroting.  
2. Stemming, toezeggingen en opmerkingen 
 

Agendapunt A 6 : Voorstel betreft het vaststellen van de verordening wachtlijstbeheer 
Sociale Werkvoorziening WSW 
 
Aanwezig 
Commissieleden: 
Mw. Kindt, Van Huissteden 
(PvdA), Ooijevaar, Apeldoorn 
(CDA), Haring, Van Leijen 
(GB), Houtenbos (VVD), 
Hietbrink, Edelschaap (GL), 
mw. De Ruiter, Snijder (D66), 
Maarsse, Hogendoorn 
(BOBbes)   
Voorzitter: mw. Diels 

Collegeleden: 
Mw. Trap, Mesu  

Commissiegriffier: 
De Vries 

 
Voorgenomen besluit 
• Het vaststellen van de Verordening Wachtlijstbeheer Sociale Werkvoorziening 
 
Afhandeling in de Algemene Raadscommissie 
Naar de Raad d.d.: 24 november 2009  Hamerstuk  
 
Opmerkingen2 

Geen. 
2. Stemming, toezeggingen en opmerkingen 
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Agendapunt A 7 : Voorstel betreft het vaststellen van kaders voor Jaarrond exploitatie 
Strandpaviljoens aan de hand van de inspraaknota en beleidsnotitie  
 
Aanwezig 
Commissieleden: 
Mw. Kindt, Van Huissteden 
(PvdA), Ooijevaar, Apeldoorn 
(CDA), Haring, Van Leijen 
(GB), Houtenbos (VVD), 
Hietbrink, Edelschaap (GL), 
mw. De Ruiter, Snijder (D66), 
Maarsse, Hogendoorn 
(BOBbes)   
Voorzitter: mw. Diels 

Collegeleden: 
Mw. Trap, Mesu  

Commissiegriffier: 
De Vries 

 
Voorgenomen besluit 
Zoals opgenomen in het raadsbesluit. 
 
Afhandeling in de Algemene Raadscommissie 
Naar de Raad d.d.: 24 november 2009   Bespreekstuk 
 
Opmerkingen2 

Door commssie zijn veel vragen gesteld. Wethouder Mesu geeft aan dat het voorliggende stuk 
een uitwerking is van de eerder door de raad vastgestelde Strandnota waarin onder andere 
gekozen is voor jaarrond exploitatie. 
 
T  Wethouder Mesu zegt de commissie een overzicht toe met daarin de oorspronkelijke afstand 
die de paviljoens naar voren moesten en de afstand waaraan de strandpaviljoens nu moeten 
voldoen. 
2. Stemming, toezeggingen en opmerkingen 
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Agendapunt B1: Opening                                                                                                             
 
Aanwezig 
Commissieleden: 
Van der Leij, mevrouw 
Hobbelt (PvdA), Groot, Zwart 
(CDA), Bijl, Van Leijen (GB), 
Meedendorp (VVD), 
Edelschaap (GL), Van der 
Hoek (D66), Akkerman,  
Kraakman (BOBbes).  
Voorzitter: Roem 

Collegeleden: 
Plomp, Stam,  
 

Commissiegriffier: 
Kooiman 

 
 
Agendapunt B 2: Onderwerp Vaststellen uitgangspunten structuurvisie Schoorl Klopt! 
 
Aanwezig 
Commissieleden: 
De heren: van der Leij, PvdA), 
Groot, Zwart, (CDA), Bijl, van 
Leijen, (GB), Meedendorp, 
(VVD), Edelschaap, (GL), van 
der Hoek, (D66), Akkerman,  
Kraakman (BOBbes),  
en mevrouw Hobbelt ( PvdA),  
Voorzitter: de heer Roem 

Collegeleden: 
De heren: Plomp, Stam  
 

Commissiegriffier: 
De heer Kooiman 

 
Spreekrecht 
Er is gebruik gemaakt van het recht ingevolge artikel 17 (om eenmaal op een zakelijke en 
beknopte wijze het woord te voeren per agendapunt) door de heren de Boer (KvK), Kunst 
(Bewonersvereniging), Laumanns (Klankbordgroep), Voogt (Seniorenvereniging), Buizer, Van 
Baan (AH). Aandacht gevraagd voor democratisch proces en draagvlak bij de bevolking van 
Schoorl, de goede ontwikkelingen met betrekking tot het winkelcentrum, het behoud voor de 
identiteit en karakter van het dorp, voorzieningen voor ouderen. 
 
Voorgenomen besluit 
het college opdracht te geven om op basis van de volgende uitgangspunten voor het 
centrumgebied van de kern Schoorl een structuurvisie voor te bereiden: 
( zie de in het raadsbesluit opgenomen uitgangspunten) 
 
Afhandeling in de Algemene Raadscommissie 
Naar de Raad d.d.: 24 november 2009   Bespreekstuk 
 
Opmerkingen2 

Er worden vele vragen gesteld en vraagtekens gezet bij een tweede supermarkt. Daarnaast 
wordt aandacht gevraagd voor de representativiteit. 
Naar aanleiding van de vragen zegt wethouder Plomp het volgende toe: 
• er komt een andere luchtfoto met de juiste gebiedsomcirceling; 
• er komt een renvooi bij de schets; 
• de visie dat tzt. boven op een verlaagd aangelegd parkeerterrein, woningen gebouwd 

kunnen worden, wordt in het plan ingebracht; 
• bij de nadere en concrete invulling van het plan, wordt een inwoners bijeenkomst belegd 

om draagvlak te creëren. 
2. Stemming, toezeggingen en opmerkingen 
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Agendapunt B 3: Bespreking memo’s inzake bedrijfsverplaatsing van de heer M. naar 
de Groetpolder.    
 
Aanwezig 
Commissieleden: 
De heren: van der Leij, PvdA), 
Groot, Zwart, (CDA), Bijl, 
Zeilerd, (GB), Meedendorp, 
(VVD), Hietbrink, (GL), van 
der Hoek, (D66), Akkerman,  
Kraakman (BOBbes),  
en mevrouw Hobbelt ( PvdA),  
Voorzitter: de heer Roem 

Collegeleden: 
De heren: Plomp, Stam,  
 

Commissiegriffier: 
De heer Kooiman 

 
Opmerkingen2 

Instemming met de medewerking. De heer Meedendorp wil gebruik laten maken van een 
kettingbeding, de heer van der Leij wil wachten op de vaststelling van de structuurvisie Bergen 
Landelijk Gebied. 
Desgevraagd deelt wethouder Plomp mee dat het college via de normale procedure heeft 
toegezegd medewerking te verlenen, onder voorbehoud van het door de raad te nemen besluit; 
deze bedrijfsverplaatsing wordt zo meegenomen in de betreffende Structuurvisie. 
2. Stemming, toezeggingen en opmerkingen 
 
 
Agendapunt B 4: Initiatiefvoorstel VVD over instellen restauratiefonds voor 
gemeentelijke monumenten en beeldbepalende panden. 
 
Aanwezig 
Commissieleden: 
De heren: van der Leij, PvdA), 
Groot, Zwart, (CDA), Bijl, 
Zeilerd, (GB), Meedendorp, 
(VVD), Hietbrink, (GL), van 
der Hoek, (D66), Akkerman,  
Kraakman (BOBbes),  
Voorzitter: de heer Roem 

Collegeleden: 
De heren: Plomp, Stam,  
 

Commissiegriffier: 
De heer Kooiman 

 
Voorgenomen besluit 
• tot het instellen van het Restauratiefonds gemeentelijke monumenten en beeldbepalende 

panden Bergen; 
• een bedrag van € 500.000 daarvoor uit de algemene Reserve beschikbaar te stellen; 
• voor 1 juli 2012 een tussentijdse evaluatie over de effecten van het fonds te laten houden.  
 
Afhandeling in de Algemene Raadscommissie 
Naar BenW voor:  
Naar ARC voor:   
Anders Conform het reglement van orde van de raad (art 35) staat 

het voorstel op de agenda van 24 november 2009 ter 
(tweede) bespreking 
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Opmerkingen2 

De commissie en de portefeuillehouder vinden het een sympathiek voorstel. Kanttekeningen 
worden geplaatst bij de onderbouwing van de kosten voor de gemeente en de dekking ervan. 
Wat te doen als het fonds leeg is? De heer Groot pleit voor legesvrijstelling i.p.v. een fonds; de 
heer Van der Leij wijst het fonds af: de huidige stimuleringsmaatregelen zijn vooralsnog 
afdoende en een vrijstelling van de WOZ (dan voor alle gemeentelijke monumenten), te 
betalen door alle belastingplichtigen, werkt beter. De heer Bijl vindt het onderbrengen van 
beeldbepalende panden te vroeg en te ruim (wellicht alleen in het beschermd dorpsgezicht).  
Desgevraagd geeft de heer Meedendorp aan dat de uitvoeringsmaatregelen en beperking van 
uitnames in een door het college op te stellen verordening opgenomen worden. Hij zal het 
dekkingsvoorstel in het besluit opnemen en becijfert voorlopig de last voor de gemeente op 
 € 45.000. Hij gaat mee met de gedachte de beeldbepalende gebouwen eruit te halen. 
Wethouder Stam zal de raad informeren over de gevolgen van een uitname uit de Algemene 
Reserve van  1,5 miljoen. 
2. Stemming, toezeggingen en opmerkingen 
 
 
Agendapunt B 5: Bespreking memo over overschrijding budget opstellen                                          
Structuurvisie Bergen Landelijk Gebied. 
 
Aanwezig 
Commissieleden: 
De heren: van der Leij, PvdA), 
Groot, Zwart, (CDA), Zeilerd, 
(GB), Meedendorp, (VVD), 
Hietbrink, (GL), van der Hoek, 
(D66), Akkerman,  Kraakman 
(BOBbes),  
En mevrouw Luttik – Swart 
(GB). 
Voorzitter: de heer Roem 

Collegeleden: 
De heren: Plomp, Stam,  
 

Commissiegriffier: 
De heer Kooiman 

 
Opmerkingen2 

Aangegeven wordt dat men sturing op geld mist, de raad niet tijdig geïnformeerd is, de kosten 
van het raadstraject (fase 3) ook nog niet zijn meegenomen, leden van de commissie van 
mening zijn dat er niet gewerkt wordt volgens het inkoop en aanbestedingsbeleid, dergelijke 
kosten wel in te schatten zijn, de dekking niet conform de regels is. 
Desgevraagd geeft wethouder Stam aan dat er werkende wijs aan dat het proces van opstellen 
en participatie begonnen is, dat is fout met betrekking tot de kredietbewaking; bij de 
aanbestedingscriteria inhoudelijke aspecten meegewogen mogen worden; het projectbeheer 
inmiddels goed op orde is; een inhoudelijke evaluatie pas aan het einde van het proces in 
februari 2010 aan de orde komt; de dekking binnen het programma gevonden is; als alle 
afspraken over fase 3 gemaakt zijn, volgt dekkingsvoorstel. 
Op verzoek van de heer Groot, zal in de Commissie van Onderzoek zal gesproken worden 
over het al dan niet mogen schuiven met projectgelden binnen een programma. 
GroenLinks overweegt een interpellatiedebat. 
 
Toezegging: de verbetering van het projectbeheer zal aangetoond worden met voorbeelden. 
 
2. Stemming, toezeggingen en opmerkingen 
 
Bergen, 13 november 2009 
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